

SİRKÜLER 2026/2

SİRKÜLERİN

Tarihi : 02.01.2026

Konusu : 2026 Yılı Gelir Vergisi Dilimleri ile Diğer Çeşitli Had, İstisna ve Tutarlar

31.12.2025 tarihli ve 333124 (5. Mükerrer) sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan 332 Seri No.lu Gelir Vergisi Genel Tebliği ile Gelir Vergisi Kanunu’nun 21, 23/8, 23/10, 31, 40/1, 47, 48 ve 68 mükerrer 80, 82, 86 ve 103 ve 121 inci maddelerinde yer alan ve yeniden değerlendirme oranında artırılan maktu had ve tutarlar 2026 takvim yılında uygulanmak üzere yeniden belirlenmiştir.

Söz konusu %25,49 olarak tespit edilen yeniden değerlendirme oranında artırılması suretiyle belirlenen had ve tutarlar aşağıda bilgilerinize sunulmuştur.

1. Gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesinde esas alınan tarife

193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun 103 üncü maddesinin birinci fıkrasında yer alan gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesinde esas alınan tarife, 2026 takvim yılı gelirlerinin vergilendirilmesinde esas alınmak üzere aşağıdaki şekilde yeniden belirlenmiştir.

190.000 TL'ye kadar	15%
400.000 TL'nin 190.000 TL'si için 28.500 TL, fazlası	20%
1.000.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL (ücret gelirlerinde 1.500.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL), fazlası	27%
5.300.000 TL'nin 1.000.000 TL'si için 232.500 TL (ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'nin 1.500.000 TL'si için 367.500 TL), fazlası	35%
5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.737.500 TL (ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.697.500 TL), fazlası	40%

2. Vergiye uyumlu mükellefe vergi indirim tutarı

193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun mükerrer 121 inci maddesi hükmü uyarınca, anılan maddenin birinci fıkrasında yer alan tutar, 1/1/2025 tarihinden itibaren verilmesi gereken yıllık gelir ve kurumlar vergisi beyannamelerinde uygulanmak üzere **12.000.000 TL** olarak tespit edilmiştir.

3. Mesken kira gelirleri için uygulanan istisna tutarı

193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun 21. maddesinde yer alan mesken kira gelirleri için uygulanan istisna tutarı, **2026 takvim yılında** elde edilen kira gelirleri için **58.000 TL** olarak tespit edilmiştir.

4. Yemek Parası İstisnası

193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun 23 üncü maddesinin 8 numaralı bendinde yer alan, işverenlerce işyeri veya işyerinin müstemilatı dışında kalan yerlerde hizmet erbabına yemek verilmek suretiyle sağlanan menfaatlere ilişkin istisna tutarı, **2026 takvim yılında** uygulanmak üzere **300 TL** olarak tespit edilmiştir.

5. Yol Yardım Tutar

193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun 23üncü maddesinin birinci fıkrasının (10) numaralı bendinde yer alan, işverenlerce hizmet erbabının işyerine gidip gelmesi için sağlanan menfaatlere ilişkin istisna tutarı **2026 takvim yılında** uygulanmak üzere **158 TL** olarak tespit edilmiştir.

6. Engellilik İndirimi Tutarları

193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun 31 inci maddesinde yer alan sakatlık indirimi tutarları, **2026 takvim yılında** uygulanmak üzere;

- Birinci derece engelliler için **12.000 TL**,
- İkinci derece engelliler için **7.000 TL**,
- Üçüncü derece engelliler için **3.000 TL**, olarak tespit edilmiştir.

7. Taşıt Giderlerine İlişkin İndirim Tutarları

193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun 40 ıncı maddesinin birinci fıkrasının;

- (1) numaralı bendinde yer alan kiralama yoluyla edinilen binek otomobillerinin her birine ilişkin aylık kira bedeli **46.000 TL**, gider olarak indirim konusu yapılabilecek **özel tüketim vergisi ve katma değer vergisinin toplam tutarı 1.200.000 TL**,
- (7) numaralı bendinde yer alan **amortisman olarak** indirim konusu yapılabilecek tutar; **özel tüketim vergisi ve katma değer vergisi hariç 1.380.000 TL**, vergilerin maliyet bedeline eklendiği veya binek otomobilin ikinci el olarak iktisap edildiği hallerde **2.600.000 TL**, olarak belirlenmiştir.

8. Tevkifat Uygulamasında Sınır

Kısmi tevkifat uygulaması kapsamına giren her bir işlemin KDV dahil bedeli işlemin yapıldığı yıla ilişkin olarak fatura düzenleme sınırını aşmadığı takdirde, hesaplanan KDV tevkifata tabi tutulmaz. Sınırın aşılması halinde ise tutarın tamamı üzerinden tevkifat yapılır. 2025 yılı için tevkifatlı fatura düzenleme sınırı **12.000,00 TL** olarak tespit edilmiştir.

9. Fatura ve Amortisman sınırı

2025 yılında 9 bin 900 TL olarak uygulanan fatura düzenleme sınırı ve doğrudan gider yazılabilecek demirbaşlara ait sınır, 2026 yılında **12.000 TL** olarak uygulanacaktır.

Gereğini bilgilerinize rica ederiz.